
Protokoll fört vid styrelsemöte med Parents Hope Stödförening i Sverige (PHSS). 
Organisationsnummer 802496-2428. 
Datum: 2025-01-27
Plats: Hos Eva Falk, Sandsbro
Närvarande: Per-Erik Falk, Gerd Svensson, Katarina Wesche Söderberg, Eva Falk och Thorsten 
Tiedt.

1 Mötets öppnande. Ordf. Per-Erik Falk hälsade alla välkomna och förklarade mötet                 
öppnat.

2 Val. Till sekreterare för dagens möte valdes Katarina Wesche Söderberg och till justerare 
valdes Eva Falk och Gerd Svensson. Dagordningen för dagens möte godkändes.

3 Föregående protokoll. Ordf. föredrog föregående mötesprotokoll och det godkändes.

4 Skolsituationen i Uganda/Ndoragi. Inför första terminen med början några dagar in i 
februari har Specioza köpt in matråvaror, skolmaterial etc. Det var 350 elever förra läsåret. 
20 elever examinerades i november. Nya barn kommer att börja successivt under året. Ny 
toalett håller på att byggas. Den är snart klar. Reparation av väderskadade pelare, 
cementfogar och putsning av nya byggnaden kommer att ske så fort vår ekonomi tillåter. 

5 Ekonomi. Enligt årsbokslutet med flera dokument publicerat på nospper.se under dokument 
så har vi sänt drygt 194 000 kr till Ndoragiskolan. Det överstiger det budgeterade beloppet 
på 180 000 kr för 2024. Den totala behållningen på våra konton var 76 705 kr, varav avsatt 
till årsmötets till förfogande 20 271 kr. Under januari har sänts ca 27 000 kr till 
Ndoragiskolan. Det ekonomiska läget är för närvarande ovanligt gott men toalettbygget och 
den ofärdiga byggnaden kommer att kosta mer än tidigare beräknat på grund av generella 
kostnadsökningar i Uganda. Kostnaderna för att driva skolan har fördubblats de senaste 5 
åren. Vi var vid årsslutet 59 medlemmar i föreningen. Bank- och internetleverantörer har 
aviserat högre kostnader för detta år.

6 Genomförda aktiviteter sedan förra styrelsemötet och kommande aktiviteter. I Rottne gick 
behållningen vid SPF-sångarnas 10 års jubileum till Ndoragiskolan. Per Erik informerade 
om Ndoragiskolan i Sandsbro kapell och föreningen deltog i julmys i Rottnegården. 
Kommande evenemang är eventuellt deltagande i loppis i Alvesta Folkets hus (förmodligen i
mars) och loppis i Hovmantorps Folkets Hus. Bak till Öppet hus i församlingsgården i 
Rottne den 26 mars.

7 Verksamhetsberättelse. Förslag till verksamhetsberättelse för år 2024 diskuterades och 
fastställdes med några mindre justeringar.

8 Verksamhetsplan. Verksamhetsplan för kommande år: Att arbeta med loppisdeltagande och  
andra event där vi kan informera om vårt arbete för Ndoragiskolan och samla in pengar till 
skolan. Styrelsen ska bjuda in enskilda personer att deltaga/hjälpa till vid någon av våra 
aktiviteter.

9 Målsättning. Förslag på målsättningen för föreningen till årsmötet: Att samla in pengar till 
Ndoragiskolan i Uganda i minst föregående års omfattning.

10 Budget. Förslag på budget till årsmötet för innevarande år: Att sända minst 200 000 kr till 
Ndoragiskolan.



11 Medlemsavgift. Förslag på medlemsavgift till årsmötet för år 2026 är 200 kr (oförändrad). 

12 Valberedning. Styrelsen är valberedning i brist på valberedare. I år ska ordförande för 
föreningen väljas för två år. Likaså ska tre ordinarie styrelseledamöter för två år väljas. 
Styrelsen som valberedare föreslår att Per Erik Falk väljs till ordförande på två år och att 
Katarina Wesche Söderberg, Gerd Svensson och Eva Falk väljs till ledamöter på två år.  
Styrelsen har inga förslag till ytterligare suppleanter. Till revisorer föreslås omval av 
föregående års revisorer Per-Anders Johansson och Staffan Bergström. Styrelsen har inga 
förslag till valberedare eller revisorssuppleanter.

13 Styrelsens förslag till årsmötet. Styrelsen fann inga förslag att lägga på årsmötet.

14 Årsmöte. Beslutades att årsmötet ska äga rum den 25 februari kl 18.00 i Församlingsgården, 
Rottne. Deltagande i årsmötet innebär fysisk närvaro. Mötet kommer att sändas på video på 
vår Facebook-sida.

15 Övrigt. Beslutades att föreningen ska trycka upp kort med motiv från Ndoragiskolan. Korten
ska användas som tackkort för gjorda insatser för Ndoragiskolan. Per Erik beställer några 
kort som prov. 

16 Per Erik avslutade mötet.

Vid protokollet:

Katarina Wesche Söderberg

Justeras:

Eva Falk Gerd Svensson


